

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE INDUSTRIAL COMMERCIAL & AGRICULTURAL Date: 14-02-2021 08:44:56 AM Subject: Other Material Information THE INDUSTRIAL COMMERCIAL & AGRICULTURAL announces the occurrence of the following material event:	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان السادة بورصة عمان اسم الشركة: الصناعية التجارية الزراعية / الانتاج التاريخ: 14-02-2021 08:44:56 AM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى تعلن شركة الصناعية التجارية الزراعية / الانتاج عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 12-02-2021	تاريخ الحدث الجوهري: 12-02-2021
Material changes in the Company's assets	التغيرات الهامة على موجودات الشركة
A project to generate electric power from solar energy with a capacity of 1 megabyte was completed, and the project was successfully commissioned.	تم انجاز مشروع محطة لتوليد الطاقة الكهربائية من الطاقة الشمسية بقدرة 1 ميغا وتم تشغيل المشروع بنجاح وبحمد الله تعالى
Changes in the capital investments, or in the Company's objectives, or in its markets	التغيرات في الاستثمارات الرأسمالية أو في غايات الشركة وأسواقها
Increasing the value of the company's fixed assets by the value of the electrical station, which is four hundred and fifty thousand Jordanian dinars	زيادة قيمة الموجودات الثابتة للشركة بقيمة المحطة الكهروبائية والبالغة اربعمائة وخمسون الف دينار اردني
Other	أخرى
Reducing electrical energy costs by 25% annually	تخفيض تكاليف الطاقة الكهربائية بنسبة 25% سنويا
Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: sultan alaraj Position: مساعد المدير العام للشؤون المالية	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: sultan alaraj المنصب: مساعد المدير العام للشؤون المالية